
Oud-leerling Esma blikt terug 

Docent Donna Shade heeft onlangs een oud-leerling 
Esma geïnterviewd over haar tijd op ’t Venster. Dit is 
een mooi verhaal geworden. Dit verhaal willen we 
graag aan u vertellen.  

Welke opleiding heb je op het Venster gevolgd?   

Na de basisschool ben ik als Vmbo-basis leerling op het Venster ingestroomd. Vanwege mijn goede 
werkhouding en cijfers lukte het mij door te stromen naar kader niveau vanaf klas 3. In de bovenbouw 
heb ik de kaderopleiding Handel en Administratie gevolgd.   

Hoe kijk je terug op het Venster?     

De prettige sfeer op ’t Venster heeft mij altijd het gevoel gegeven van een tweede thuis. Mijn mentor in 
de onderbouw, mevrouw de Prins, geloofde in mijn potentie en dat vergeet ik nooit. Dat gaf mij 
zelfvertrouwen. Daardoor kreeg ik de kracht om mijn eigen doelen te bereiken. Ook had ik goede 
ervaringen met de andere docenten op school. Zij hadden niet zo een houding van: ‘Ik geef les en 
that’s it.’ Ik kon altijd contact opnemen met de docenten.  Ze stonden er juist voor open. Ze hebben mij 
altijd geholpen om mezelf te verbeteren, ook wanneer het best moeilijk en uitdagend was. Ik heb 
geleerd niet op te geven en door te zetten, en dit heeft mij sterker gemaakt. Dit had een positief effect 
op mijn motivatie en daardoor kreeg ik meer inzicht en zelfvertrouwen in mijn eigen leerproces.     

Wat heb je op het Venster geleerd?     

Zóveel dingen dat ik ze niet allemaal kan benoemen! Mijn mentor in de bovenbouw, meneer Schipstal, 
was ook leraar van het vak “Handel en Administratie”. Door zijn boeiende manier van lesgeven heb ik 
veel kennis en vaardigheden opgedaan. Ik heb zelfs mijn (oude) lesboeken nog thuis liggen. Soms kijk 
ik erin en vraag ik me af of ik in de toekomst iets met de leerstof kan doen. Vanuit een praktisch 
standpunt vond ik het maken van een ‘Ondernemingsplan’ van zijn vak erg nuttig maar vooral ook 
erg tof! Ik heb het dan ook bewaard.   

Welke opleiding heb je na het behalen van je Vmbo-diploma gevolgd en waarom?    

 Na het behalen van mijn Vmbo-diploma heb ik de opleiding ‘MBO 4 - Onderwijsassistent’ succesvol 
afgerond. Deze opleiding heb ik gekozen omdat ik juf wilde worden. Na het MBO heb ik me 
aangemeld voor de PABO-opleiding. Helaas heb ik een deel van de toelatingstoets niet behaald, 
waardoor ik deze opleiding vroegtijdig moest stoppen. In februari 2021 was er een mogelijkheid om 
een opleiding te volgen in Nijmegen. Inmiddels is het januari 2022 en ik heb het eerste jaar van de 
Hbo-opleiding ‘Pedagogiek’ behaald! Sinds ik hier studeer, merk ik een groot verschil tussen het MBO 
en HBO. Op het HBO moet je veel zelfstandiger werken.      

Wat wil je later worden?    

Dat weet ik nog niet heel precies, maar het lijkt mij leuk om met kinderen of jongeren te werken. 
Misschien ga ik me in de toekomst nogmaals aanmelden voor de PABO,  mijn eigen bedrijf met 
behulp van het ondernemingsplan opstarten,  ga werken als Pedagoog of een Hbo-
master Pedagogiek doen. Wie weet!   

 


